
Ripoll resol els abocaments al riu Ter

Els treballs no s'havien iniciat, segons els regidor d'Urbanisme,

perqu�faltava el perm�s de l'ACA

Enric Cima (regidor d«Urbanisme per CiU a Ripoll).

RIPOLL | DDG

Enric Cima (regidor d'Urbanisme de Ripoll) va dir al ple de la nit del

28 d'abril que les obres destinades a aturar el vessament d'aig�es

brutes al Ter van comen�ar el dilluns, dia 27 d'abril. Cima va precisar

que les obres les pagar� la inversi� privada al Pol�gon de la

Devesa del Pla i que no havien comen�at per causa del perm�s de

l'Ag�ncia Catalana de l'Aigua.

Els vessaments continuats d'aig�es brutes van ser denunciats abans-d'ahir al mat� (dia 28 d'abril) per ve�ns del

barri de la carretera de Barcelona. Es tracta d'un barri que acull un 40% de la poblaci� de Ripoll. L'origen dels

vessaments est� en un colálector que sol quedar petit a l'hora de concentrar les aig�es brutes i conduir-les a la

depuradora. Quan hi ha pluges molt for tes els sediments tapen el colálector i les aig�es residuals van a parar el

riu. Llavors l'Ag�ncia Catalana de l'Aigua neteja el colálector i el problema queda resolt.

Els ve�ns es van queixar que l'entrada d'aig�es brutes al Ter es va conver tir en constant des de l'octubre i van

atribuir el problema a les obres d'urbanitzacio de la Devesa del Pla. Es tracta d'una extensi� de terreny impor tant

que en el seu dia havia ubicat una empresa t�xtil. Ara la preparen per fer -hi un supermercat, resid�ncies i

activitats comercials i negocis vinculats amb les noves tecnologies. La reconversi� de la Devesa del Pla va

suposar anys de debat al ple de Ripoll.

Els abocaments d'aig�es brutes al Ter tamb� van tornar al ple de Ripoll la passi� dels debats sobre els usos de

la Devesa del Pla. Teresa Jorda (por taveu d'ERC) va def inir que l'abocament - a tocar de les obres- est�

descontrolat brut i fastig�s. Enric P�rez (por taveu del PSC) va ser menys eloq�ent per� va mostrar fotograf ies

de la sor tida de les aig�es brutes.

La resposta va anar a c�rrec d'Enric Cima (regidor d'Urbanisme per CiU). Va argumentar que el problema del

colálector ve de molt de temps. Va recordar que entre el 2007 i el 2011, el grup de CiU (llavors a l'oposici�) s'havia

queixat moltes vegades d'abocaments per causa del colálector.

Jord� va respondre que en el mandat anterior va resoldre 30 abocaments.
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